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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 29 iulie  2015, 
în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
 
      La orele 15,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de  34 de consilieri sunt 
prezenţi 30 de consilieri, fiind absenţi motivat domnii consilieri  Nicolaescu 
Marius Florinel,  Postelnicescu Marius Dorel, Ştefan Adrian şi Voicu Vasile Dorin, 
deci şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dl Voicu Constantin, director executiv, dna Crînguş Corina şef 
Serviciu Buget Impozite Taxe şi Venituri in cadrul Direcţiei  Economice,  dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin director 
executiv, Direcţia de Investiţii, Eftime Tatiana,  consilier juridic din cadrul   
Direcţiei Aministraţie Publică Comunităţi Locale,  dna Lazăr Cristina, din partea 
Compartimentului Strategii Sinteze Socio –Economice, Sănătate, dna Costache 
Mihaela din partea Compartimentului Coordonare Indrumare Control Instituţii  de 
Cultură  şi Învăţământ,  dna Alina Nicolau director producţie  Regiea Autonomă 
Judeţeană de Drumuri Argeş R.A., dl.Ciocnitu Eduard, directorul Regiei de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş, dl. Sănduloiu Ion 
directorul Serviciului Public Judeţean Salvamont Argeş, dl. Mazilescu Sorin, 
directorul Centrului de Conservare şi Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. 
Badea Marian, directorul Direcţiei Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl 
Dejanu Iustin, director al Muzeului Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl. 
Popescu Cornel directorul Muzeului Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, 
directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, Simona Şerban, directorul Centrului de 
Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. 
Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş, Ciulcu Gheorghe  director 
U.A.M.S. Rucăr, dl. Mitulescu Liviu,  director medical Spitalul Orăşenesc „Regele 
Carol I” Costeşti, dna Stoiculescu Anca,  manager Spitalul de Boli Cronice şi 
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Geriatrie “Constantin Bălăceanu Stolnici” Ştefăneşti, dna Şerb Camelia, manager 
Spitalul de Boli Cronice Călineşti,   domnişoara Alexandra Ciobăcel reprezentant 
ADIA, dl. Coman Mihail, director general al Institutului de Cercetare-Dezvoltare 
pentru Pomicultură Piteşti-Mărăcineni, dna Radu Claudia, dna Ciocănău Niculina, 
consilieri Preşedinte. 
 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău - Bună ziua, bine aţi venit la şedinţa 
ordinară de astăzi 29 iulie 2015. Ordinea de zi cuprinde 25 de puncte şi  punctul 26  
Diverse. 

Dl consilier Fulga Marian - Domnule Preşedinte, doresc o scurtă intervenţie 
legată de punctul 15 de pe ordinea de zi privind darea în administrare a unor 
imobile aflate în proprietatea judeţului. Din materialele care ne-au fost prezentate 
la comisii a rezultat faptul că în perioada 2010-2014 acele imobile au fost date în 
administrarea consiilor locale. Astăzi ni s-a spus să votăm un proiect de hotărâre 
pentru darea în administrare în continuare  pentru 10 ani aceloraşi consilii locale 
Am în faţă un contract de administrare şi punctul de vedere şi al colegilor mei este 
de a amâna o lună acest proiect de hotărâre tocmai pentru a găsi şi alte modalităţi 
de a da în administrare sau alte modalităţi legale pentru aceste  imobile pentru a nu 
ajunge în situaţia de a le da în administrare pe o perioadă lungă de timp şi după o 
perioadă trebuie dărâmate. Am aflat nu cu puţin înainte că în două din acele 
imobile locuiesc două famili nevoiaşe care îngrijesc acele imobile şi în  acele 
contracte de administrare  au fost stipulate  nişte clauze  de administrare care nu au 
fost respectate nici din partea noastră nici de către autorităţile locale şi am face o 
greşeală dacă ne-am grăbi astăzi să dăm un vot favorabil  în sensul de a administra 
încă 10 ani aceste imobile nişte consilii locale care nu s-au ocupat niciodată de ele. 

Dl consilier  Prunaru Iulian - Noi ce să facem cu ele?  
Dl consilier Fulga Marian - Poate găsim o altă soluţie  de a le da în 

administrare unor asociaţii din cadrul comunităţilor locale care le vor administra 
mai bine şi ştiu să se ocupe de ele. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău -  De aceea le şi dăm în administrare. 
Dl consilier Sofianu Narcis - Această discuţie am avut-o în cadrul comisiei 

noastre erau  prezenţi şi reprezentanţi de la  instituţiile subordonate consiliului 
judeţean. Am întrebat-o pe doamna Nicolau dacă ar avea nevoie de unul dintre 
aceste spaţii  şi mi-a spus că nici nu a fost întrebată.  Trebuie să-i întrebăm şi pe cei 
de la instituţiile subordonate, pe  cei de la Şcoala Populară de Arte şi Meserii, pe 
cei de la regia de drumuri. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Acolo trebuie investiţii făcute .Ei nu 
sunt în stare să se ocupe de construcţia lor. O să punem clauză, colegii noştri se vor 
ocupa că ei sunt cei mai în temă. 

Supun la vot ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? 
Dacă se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 

 
- I   - 

 
 

Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei ordinare 
a Consiliului Judeţean Argeş din data de 24 iunie  2015. -Dl  Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
Consult dacă aveţi neclarităţi?  
Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 
 

- II   - 
 

 
 

Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea  componenței nominale a Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Argeș. . - dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

Comisia K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
    Dl consilier Diaconescu Nicuşor -     Numai Municipiul Piteşti are director de 
poliţie? 
    Dl consilier Lazăr Ion Cornel -     Am încercat să explic şi în comisie  că există 
lege, în  Monitorul Oficial 343/19 mai 2015 modificat cu Legea nr.107/2015 
art.17, Legea nr.218/2002  acolo spune foarte clar componenţa Autorității 
Teritoriale de Ordine Publică. 
    Dl consilier Diaconescu Nicuşor -    Domnule Preşedinte, tovarăşul Nicolae 
Valerică nu este director general al Poliţiei Locale a judeţului Argeş. 
   Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău -    Este modificat în proiectul de hotărâre. 
   Dl consilier Bica Dănuţ -   Este adevărat este vorba despre Poliţia locală Piteşti. 
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  Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
  Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
  Proiectul de hotărâre a fost adoptat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 132. 

 
 
 
 
- III-    
 

    Trecându-se la punctul  III  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea alocației zilnice de hrană și a cuantumului contribuției lunare de 
întreținere pentru persoanele institutionalizate în Unitatea de Asistență Medico-
Socială Rucăr- dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
    Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă sunt  întrebări?  
  Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
  Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
  Proiectul de hotărâre a fost adoptat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 133. 
 
      

-VI- 
 

Trecându-se la punctul  IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Unității de Asistență Medico Socială Rucăr dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă sunt  întrebări?  Vă rog. 
  Dl consilier Diaconescu Nicuşor -   Profit de  prezenţa domnului  consilier Manu 
şi doresc să întreb,  domnule Preşedinte,  se poate da în aceeaşi zi un concurs cu 27 
membri, medici, asistente infirmieri, spălătorese? 
 Dl consilier Manu Constantin Dan - Mărturisesc că la acest punct şi la această 
întrebare sunt incompetent. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– 
cine este pentru? 
  Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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  Proiectul de hotărâre a fost adoptat în unanimitate. 
  S-a adoptat Hotărârea nr. 134. 
 
 
 
 
 
 

                                                       -V- 
 

   Trecându-se la punctul  V al ordinii de zi -. Proiect de hotărâre privind 

actualizarea Regulamentului de organizare și funcționare al Spitalului de Boli 
Cronice și Geriatrie ,,Constantin Bălăceanu Stolnici “ Ștefănești - Dl. Preşedinte 
Florin Grigore Tecău a spus:  
Comisiile   K1,  K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai sunt întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Dl. Preşedinte nu am nici o întrebare dar, am 
toată stima pentru dna manager Stoiculescu.  A suferit două intervenţii chirurgicale 
şi îi doresc multă sănătate şi o felicit pentru că după mine este spitalul pe locul I în 
judeţul Argeş având dotarea şi toate actele puse la punct. O felicit din toată inima 
şi-i mulţumesc. 
Dl Preşedinte Florin Grigore Tecău -  Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – 
cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.. S-a adoptat Hotărârea nr. 135. 
 

                                                             -VI- 

     Trecându-se la punctul  VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești. 
 - dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
    Comisiile  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă sunt întrebări? Vă rog. 
     Dl consilier Diaconescu Nicuşor– Domnule Preşedinte, au fost patru probleme 
care s-au rezolvat dar regret faptul că domnul director al spitalului nu ne-a vizitat şi 
pe noi. Îi mulţumim doamnei care a fost la comisie şi a venit şi azi. Totul este în 
regulă. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Florin Grigore Tecău 
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    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 136. 

 
 
 
 

-VII- 
 
 Trecându-se la punctul  VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea Organigramei şi a Statului de Funcţii ale Spitalului de Boli Cronice 
Călineşti - Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
       Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului si-au dat avizul. 
      Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă sunt întrebări? Vă rog. 
     Dl consilier Diaconescu Nicuşor -    Domnule Preşedinte este o doamnă nouă 
aici la Călineşti, este o doamnă bună, ştie care sunt problemele care reies din 
raportul pe care-l primisem la comisie ne-am pus de acord în statul de funcţii, am 
dezbătut împreună organigrama punând-o la acelaşi numitor. Am rugămintea ca 
organigrama să bată cu modificările pe care le-am făcut cu dânsa astăzi. Vă 
mulţumesc. 
   Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 

    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 137. 
 
 

VIII- 
 

 Trecându-se la punctul - VIII-al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui acord de cooperare între Institutul Confucius din cadrul 
Universității Lucian Blaga din Sibiu, Inspectoratul Școlar Județean Argeș, 
Consiliul Județean Argeș, Primăria mun. Pitești și Asociația ChinaRo. - Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

    Comisiile  K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă sunt întrebări ?  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.138. 

 
-IX- 
 

 Trecându-se la punctul  IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de școlarizare al Școlii Populare de Arte și Meserii Pitești 
pentru anul școlar 2015 -2016- dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
    Comisiile k1,k4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 
    Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt ? 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  – cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.139. 
 

- X  - 
 

Trecându-se la punctul  X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate revizuit şi a Devizului general actualizat, 
aferente proiectului „Managementul integrat al deşeurilor solide în judeţul Argeş – 
Etapa a  II- a dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 
  Comisiile   K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Este un proiect care trebuie finalizat până la sfârşitul anului, am reactualizat toate 
datele care erau necesare astfel încât să-l  finalizăm. 
Consult dacă sunt  întrebări? Vă rog. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, aş dori ca domnul director 
Gheorghe Aurelian să ne explice de ce trebuie acum un Studiu de fezabilitate şi de 
ce n-a rămas cel iniţial, să vă explice şi dumneavoastră pentru că eu am înţeles de 
la dânsul.  

Dl director Gheorghe Aurelian – Studiu de fezabilitate a trebuit revizuit ca 
urmare a faptului că în urma unor solicitări ale comunităţilor locale, 29 de primării 
din etapa a II a ne-au facilitat nişte dotări care să permită un tarif mai profitabil 
pentru populaţie, lucru care s-a întâmplat pentru fracţiunea de deşeuri care urmează 
să ajungă la depozitarea finală. Acesta a fost motivul pentru care Autoritatea de 
Management ne-a dat avizul şi ne-a solicitat să aprobăm Studiu de fezabilitate 
revizuit.  
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Dumneavoastră personal care la şedinţele de comisii aţi fost nemulţumit de 
faptul că sudul judeţului nu a fost la fel tratat ca celelalte părţi ale judeţului, v-am 
lăsat spre studiu  dosarul, rămâneţi după şedinţă şi vă explic, inclusiv de cel de pe 
zonele rurale din etapa a II a, noi am avut în intenţie să le introducem, să le punem 
în aplicaţie, am făcut o copie de pe protocolul de corecţie în care s-a văzut că nu 
era posibil acest lucru ca urmare a faptului că Legea 349/2005 care viza termene de 
închidere pentru depozite neconforme inclusiv în zona rurală, a avut termen 
scadent 16 iunie 2009, deci în anul 2010 când am depus noi aplicaţia era deja 
tardiv şi Ministerul a apreciat  că în situaţia în care noi insistăm să rămână în 
dotare înseamnă că noi recunoaştem că nu ne-am conformat, se declanşa procedura 
de infringement. Deci în documentaţia pe care v-am dat-o, în cele două sute două 
zeci de depozite neconforme în etapa a II a erau incluse şi toate localităţile din 
zona de sud. De asemenea v-am prezentat informaţii despre închiderea depozitului 
de la Costeşti care s-a făcut prin relocare şi am alocat nişte fonduri. Soluţia a fost 
inspirată, acel pârâu în urma unor inundaţii ar fi angrenat toate deşeurile dacă ar fi 
fost închise cu soluţia clasică, şi de asemenea v-am arătat Centrul de Management 
cu Staţia  de transfer de la Costeşti şi aceste aspecte care nu au fost avute în vedere 
la rectificare. Proiectul este ca şi când am fi realizat o casă cu toate instalaţiile şi 
dotările necesare şi în vara respectivă fructele din fructiera le schimbăm la anumite 
dimensiuni.  

În mod normal nu ar fi trebuit să ni se ceară revizuirea  Studiului de 
fezabilitate. La etapa a I a o problemă de modificare majoră s-a tratat printr-un act 
adiţional la Contractul de finanţare. S-a semnat la Bucureşti la Minister şi există 
termen că la eventualele controale se pot declara cheltuieli eligibile rezultate în 
urma acestei modificări, a fost nevoie să ne conformăm şi să supunem spre 
aprobare SF revizuit. 
  Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, îi mulţumesc domnului 
director, aseară nu am aflat nici-un cuvânt din ce s-a spus astăzi, acel dosar 
întradevăr mi l-a dat colegul Narcis Sofianu, l-am văzut timp de cinci minute, 
acum este la colegul Fulga, meritau şi ceilalţi colegi să vadă dosarul, mai rămâne 
acum să repare şi problemele cu deşeurile împrăştiate pe drumurile judeţene şi am 
dat exemplu Km 14-15 de la PECO Căldăraru înspre Râca, un km de gunoaie de 
30 de ani, de pe vremea lui Ceauşescu.  Intr-un lac de acumulare sunt gunoaie pe 
partea dreaptă din anii 80.  
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Dl director Gheorghe Aurelian - In ceea ce priveşte gunoaiele, chiar şi dânşii au 
spus că nu este problema noastră, ele aparţin unor primării care nu au contract de 
operare. Am vorbit cu domnul Moiceanu. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– 
cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 140. 

 
 
- XI -    
 

  Trecându-se la punctul  XI  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
modificarea şi completarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Argeş 
nr.145/01.08.2011 privind aprobarea completarii Echipei de implementare a 
proiectului „Managementul Integrat al Deșeurilor Solide în județul Argeș- dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
  Comisiile   K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 141. 
 

 
-XII- 
 

Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proceselor Verbale de negociere a preţurilor de vânzare a spaţiilor cu 
destinaţie medicală din cadrul Dispensarului Smârdan Pitești -  dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău    a spus: 
  Comisiile   K1, K2, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt  întrebări?  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Bica Dănuţ, Velcea Nicolae) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 142. 
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                                                       -XIII- 
 
Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  

aprobarea clauzelor speciale  ce vor fi cuprinse în Contractele de vânzare 
cumpărare a spațiilor cu destinație medicală din cadrul Dispensarului Smârdan 
Pitești și împuternicirea  Președintelui consiliului județean pentru a semna la notar  
Contractele de vânzare cumpărare – dl  Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus:  
Comisiile   K1, K2, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai sunt întrebări?  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Bica Dănuţ, Velcea Nicolae) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 143. 

 
                                                             -XIV- 

 Trecându-se la punctul  XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind. 
aprobarea Listei-Anexă cuprinzând spaţiul şi terenul aferent din proprietatea 
privată a Judeţului Argeş ce urmează a fi vândut potrivit Cap. III „Vânzarea 
spaţiilor medicale prin licitaţie publică cu strigare” din OUG 68/2008 - dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1, K2, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări?  
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, l-am ruga pe domnul 
Voica să fie mai explicită hotărârea, să adauge la enunţ privind aprobarea Listei  
Anexă la Policlinica II.  Este searbădă hotărârea.  Vă mulţumesc. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– 
cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Bica Dănuţ, Velcea Nicolae) 
S-a adoptat Hotărârea nr. 144. 

 
 

-XV- 
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 Trecându-se la punctul  XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind darea 
in administrare a unor imobile aflate în proprietatea Judeţului Argeş. - Dl. 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisia  K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Comisia juridică nu şi-a dat avizul. Aceste imobile au fost şi până acum tot 
în administrarea consiliilor locale, trebuie să prelungim termenul. Termenul este de 
10 ani, dar cum spunea şi colegul nostru, punem acele condiţii în contractele de 
administrare şi dacă nu se respectă sau dacă între timp există solicitări pentru 
preluare, le putem anula dar trebuie să răspundă cineva pentru ele.  

Dl consilier Fulga Marian - Drepturi şi obligaţii sunt prevăzute în contractele 
de administrare care au făcut obiectul acestor spaţii în perioada 2010-2014 dar nu 
s-au respectat. Dacă ar fi să respectăm aceste clauze ar fi dat de belea acele consilii 
locale şi sigur cei din consiliul judeţean care ar fi trebuit să se ocupe de aceste 
spaţii, adică să urmărească ce s-a întâmplat cu ele în timp. Aş dori ca domnul 
director Stoicea să prezinte situaţia acelor spaţii aşa cum sunt ele în momentul de 
faţă, dânsul a făcut o situaţie pe care aş dori să o prezinte şi colegilor să vedem 
dacă dânşii cu conştiinţa împăcată vor putea  să dea un asemenea vot în sensul 
administării în continuare de cei care nu şi-au făcut datoria cu aceste spaţii. 

Dl director Stoicea Alin - Din cele cinci consilii locale Costeşti, Călineşti, 
Mihăeşti şi Vedea, reparaţii au făcut efectiv Costeşti, Călineşti,  Mihăeşti,  
Ciofrângeni şi Vedea le-au păstrat în starea în care au fost, nu au investit în ele. 
Solicitări avem la toate cinci. Avem solicitări pentru transmiterea cu titlu gratuit  
cât şi pentru darea în administrare pe o perioadă mai lungă de timp. 

Cei de la Ciofrângeni vor să ştie dacă se dă pentru o perioadă mai lungă 
pentru că vor să facă chiar centru de plante. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Au şi specialist în domeniu care vrea să 
lucreze acolo. Ei vor să le dăm definitiv dar am zis să le dăm pe 10 ani pentru a 
vedea dacă le pot prelua şi le pot repera şi dacă se încadrează în aceste termene le 
dăm definitiv dar prima oară facem pasul acesta, să-şi facă proiectul, să investească 
în ele.  

Dl consilier Sofianu Narcis - Toate aceste bunuri trebuiesc administrate dar 
dacă domnul director ne spune că dintre autorităţile publice locale care le-au avut 
în administrare, le-aţi lăsat în folosinţă aceste bunuri atâţia ani, doar trei şi-au 
respectat obligaţiile contractuale, de ce să le dăm? Eu sunt de acord să le dăm la 
Mihăeşti, la Călineşti, dar unuia căruia i-ai dat un bun şi nu a făcut nimic, nu a 
respectat contractul,  ce motiv am avea să prelungim contractul de dare în 
folosinţă? Eu ca proprietar nu pot să dau în continuare un bun unuia care nu a avut 
grijă de el. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - La unele primării atunci când le-am dat 
erau alţi primari. Între timp au fost alegeri. Există solicitări de la toate primăriile.  
   Dl consilier Sofianu Narcis - La anul ar putea fi din nou alţi primari. Dorim 
să se pună această condiţie. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Introducem  articolul 3. Cu amendamentul 
acesta, să nu se dărâme şi să nu se distrugă. 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu acest amendament– cine este 
pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri (Fulga Marian şi Prunaru 

Iulian).  
S-a adoptat Hotărârea nr. 145. 
 
 

-XVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în folosinţă gratuită Casei Judeţene de Pensii Argeş a unor  spaţii situate în 
incinta Policlinicii 2 Piteşti, imobil aflat în domeniul privat al Judeţului Argeş, în 
vederea desfăşurării activităţii Comisiei de Expertiză Medicală a Capacităţii de 
Muncă- dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1 , K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări ? Vă rog. 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, am avut o rugăminte la 

domnul director Stoicea, este vorba despre releveurile la anexă. Sunt vreo 6 
relevee. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre 
– cine este pentru? 

Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.146. 

 
-XVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
mandatarea Președintelui Consiliului Județean Argeș pentru semnarea 
documentelor aprobate de ADIA dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisia  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt ? 
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.147. 
 

-XVIII- 
 

Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
creșterilor salariale pentru personalul angajat în instituțiile publice locale dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile  K1,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări ? Vă rog. 
Dl consilier Prunaru Iulian - Avem două regii, lor de ce nu le dăm măcar 1%? 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Sunt regii autonome. 
Gabriel Eana  vicepreşedintele Sindicat SANITAS Argeş - Dacă îmi permiteţi să 

am o intervenţie pe acest subiect. Profit de această intervenţie în faţa consiliului 
judeţean pentru a nu merge într-o eroare în ceea ce priveşte  excluderea salariaţilor 
din Direcţia Generală pentru Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului faţă de aceste 
prevederi ale Ordonanţei de Urgenţă nr. 27/2015. Considerăm că din punct de 
vedere structural şi organizatoric, DGASPC este o instituţie publică în subordinea 
consiliului judeţean care în mod obligatoriu ar terbui să beneficieze 
nediscriminatoriu de această creştere salarială. Majorarea salarială sau OUG 
27/2015 nu exclude creşteri salariale pentru alţi salariaţi care au beneficiat de 
măriri salariale. Această Ordonanţă spune că se pot acorda majorări salariale de 
până la 12 % pentru instituţiile publice din subordinea consiliului judeţean. Vă rog 
să aveţi în vedere această situaţie şi să ştiţi că organizaţia noastră nu intervine decât 
atunci când legea este de partea noastră, ştiţi foarte bine că am mai avut divergenţe 
în ceea ce priveşte acordarea unor drepturi salariale pe care le-am câştigat în 
instanţă ele fiind precedate de proteste. Am avut   toată această intervenţie pentru a 
vă determina să nu luaţi o hotărâre greşită pentru a nu ne pune pe noi în situaţia să 
facem uz de sindicatul pe care îl avem.   
 Dl secretar judeţ Voica Ionel - Prin Ordonanţa de Urgenţă nr. 27/2015 a fost 
modificată de fapt Ordonanţa 83/2014. Prin OUG 27/2015 se prevede că aceste 
majorări salariale de până la 12 % pot fi acordate în anumite condiţii. În momentul 
în care analizăm un act normativ modificat trebuie să analizăm şi actele normative 
pe care le modifică. Ordonanţa 83/2014, Ordonanţa 70/2014 şi Legea 187/2015 
sunt referitoare la acest subiect. În Ordonanţa 27/2015 se prevede faptul că aceste 
majorări sunt acordate ca excepţii de la Ordonanţa 83/2014. În aceiaşi Ordonanţa 
83/2014 sistemul de asistenţă socială şi sistemul sanitar se pervede că sunt 
exceptate de la aceste majorări, li se acordă cu 01 ianuarie 2015 o sumă de 100 de 
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lei, Ordonanţa 70/2014 completată cu Legea nr. 17/2015 şi Legea 187/2015 
rezultând ca până la sfârşitul anului să fie acordată o majorare pentru sistemul de 
asistenţă socială de 1200 lei. Nu putem analiza o excepţie la o altă excepţie, regula 
este să analizăm excepţia la regulă. În  Ordonanţa 27/2015 la acest moment nu este 
stabilit clar dacă sistemul de asistenţă socială şi sistemul sanitar beneficiază de 
această majorare. Noi am solicitat Ministerului Muncii şi Protecţiei Sociale să 
aducă clarificări sub acest aspect. 
 Gabriel Eana  vicepreşedintele Sindicat SANITAS Argeş - Am primit 
răspunsul de la minister.  

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Am solicitat clarificări şi de la 
Secretariatul General al Guvernului. Sunt documente oficiale, trebuiesc 
înregistrate. În momentul în care primim răspunsul, le vom aplica. 
 Dl secretar judeţ Voica Ionel - În momentul în care vor fi suficient de clare 
aceste prevederi,  poate fi adoptată o hotărâre privind majorarea în sistemul de 
asistenţă socială. În acest moment este maximul ce se poate acorda. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin - Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre  – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.148. 
 
 

-XIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
propunerea de finanțare a proiectului ,,Zonarea speciilor pomicole în bazinele 
județului Argeș în funcție de condițiile pedoclimatice și socio-economice, premisa 
pentru implementarea programului de reconversie în pomiculturăˮ- dl. Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisile  K1 K5 şi K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 Dl consilier Jinga Valerian - Pentu că am dat un aviz pentru acest proiect, aş 
vrea să fac cunoscut faptul că domnul director general al Institutului Mărăcineni 
domnul Coman ne-a promis că zonarea va fi gata la 01 iunie 2016 şi după această 
perioadă de derulare a proiectului aşteptăm raportul de folosire a finanţării. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, vreau să vă felicit foarte 
mult pentru acest proiect, am înţeles că mai aveţi încă unul cu posibilitatea 
realizării căii ferate spre Curtea de Argeş şi încă o comisie pentru drumul de la 
Muşăteşti, abia aştept să le văd. 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu două abţineri Diaconescu Nicolae Nicuşor, 
Prunaru Iulian. S-a adoptat Hotărârea nr.149. 
 

-XX- 
 

 Trecându-se la punctul  XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  
efectuarea înregistrării circulaţiei rutiere pe drumurile publice conform indicativ – 
AND 557- 2015 – judeţul Argeş dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2 şi K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, cei 93 de oameni în cele 
93 de posturi vor lucra de la ora 6 dimineaţa până la ora 20? Şi aş dori foarte mult 
să băgaţi în toate documentele dumneavoastră ca de la ora 16 până la ora 20, patru 
ore în plus, să nu le plătim noi dublu cândva.Vă rog frumos să veniţi cu această 
specificaţie în contracte altfel  suma pe care o aveţi nu vă ajunge. Am vorbit cu 
doamna director aseară, trebuie neapărat specificat deorece perioada de lucru într-o 
zi este de 14 ore, nu de 8 ore, sunt 6 ore în plus. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin – am încheiat un protocol de parteneriat 
cu Universitatea Piteşti Facultatea  de Transporturi şi vom realiza această acţiune 
în comun fără să plătim ore suplimentare.  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă. Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.150. 

 
 
-XXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea actualizării Devizului general  pentru obiectivul de investiție 
"Modernizare pe DJ 725 Stoenești – Dragoslavele, km 3+313-6+626, L=3,313 km, 
în comunele Stoenești și  Dragoslavele’’- dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a 
spus: 
Comisiile K1, K2, K3 şi K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Este proiect finanţat pe Ordonanţa 28/2013. 
Consult dacă mai aveţi întrebări. Nu sunt. 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate .S-a adoptat  Hotărârea nr.151. 

                                               
                                                       -XXII- 

 
 Trecându-se la punctul  XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea reactualizării devizului general  și a indicatorilor tehnico-economici 
aferenți obiectivului ,,Refacere pod pe DJ 739(DN73D)Bârzești-Negresti-
Zgripțești-Beleți (DJ 702) peste râul Argeșel, km 0+145, in comuna Vulturești, 
județul Argeșˮ- dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K2, K3,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr.152. 

 
 

-XXIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
achiziționarea unor servicii juridice de consultanță/asistare/reprezentare  de  către 
Regia Autonomă Județeană de Drumuri Argeș R.A.- dl Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
Comisiile K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, am discutat şi ieri la 

comisie, având în vedere că, criteriul de bază la achiziţia de servicii este  preţul cel 
mai mic, avem avocaţi slab pregătiţi, poate mult mai slabi în domeniul procesual 
decât juriştii pe care îi au instituţiile noastre.  

Mai este un aspect pe care l-am abordat la comisii şi noi nu ştiam. Înţeleg că 
s-au făcut plângeri oficiale din partea instituţiei subordonate nouă la Poliţie şi 
Poliţia sfidează consiliul judeţean pentru nişte matrapazlâcuri ordinare. V-aş ruga 
frumos ca în numele nostru, al consilierilor judeţeni, în sprijinul regiei de drumuri 
să vă adresaţi Poliţiei pentru că este inadmisibil ca de ani de zile cu nişte falsuri 
grosolane să nu fim băgaţi în seamă, să ne târască în atâtea instanţe nişte oameni de 
nimic pe noi, o instituţie de vârf a judeţului Argeş.  
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Noi am plătit amenzi pe facturi pe care 
erau trecute transportul pământului pe AUDI Q7, RANGE ROVER, MERCEDES. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, după câte sunt 
informat şi ştiu după statul de funcţii, sunt doi jurişti în cadrul regiei de drumuri. 
Unuia dintre jurişti îi este frică de ei, nu le spun ţigani, nu poate să se lupte cu 
dumnealor. Unul dintre jurişti a fost chiar elev al domnului Fulga, dl Roşoagă, cred 
că este bine pregătit, dar doamna Nicolau îl pune să încheie tot felul de acte de 
resurse umane. Să-l pună la treabă. Iar cât priveşte problema avocaţilor, sunt de 
toate tipurile, eu îi cunosc pe marea majoritate a domnilor avocaţi, este bine să se 
facă o selecţie, să se studieze nişte dosare, şi eu am fost contactat  de nişte avocaţi 
foarte buni, vor veni cu dosare pentru a colabora cu consiliul judeţean. Este bine de 
luat în seamă fiecare dosar de activitate şi de ceea ce ştiu dânşii să facă, ce au 
câştigat în viaţă. 

Dl consilier Fulga Marian - M-a determinat domnul coleg Diaconescu să fac 
această scurtă intervenţie. Este adevărat, îl cunosc destul de bine pe domnul 
consilier juridic Roşoagă,  am avut o colaborare politică cu dânsul, nu sunt nici 
asistent universitar, nici profesor universitar. Eu sunt convins că profesorii 
universitari din cadrul Universităţii Piteşti Facultatea de Drept sunt foarte buni şi 
au dat cunoştinţele necesare domnului Roşoagă să poată să-şi ducă la îndeplinire 
obiectivele pentru care este angajat la regia de drumuri.  
Pe de altă parte, am asistat şi eu în calitate de avocat, participând în sală, la acele 
procese cu aceia care se află la articolul 1 al proiectului de hotărâre reprezentând 
societăţi cu nume simpatic S.C.ARGECOM METAL PROIECT, S.C.GOLD 
METAL FIN, au impact la judecători aceste denumiri şi eu sunt surprins de 
anumite hotărâri. Ceea ce a făcut regia de drumuri, iniţiatorul proiectului, este 
foarte bine pentru că nu mai poate continua o asemenea stare pe care o observăm şi 
noi prin presă, sunt tot felul de comentarii. Toţi comentează dar foarte puţini au 
înţeles esenţa acestor litigii şi trebuie acţionat ferm instituţional şi juridic pentru a 
pune capăt unei asemenea situaţii. Vă mulţumesc.  

Dl consilier Prunaru Iulian - Vă mulţumesc pentru că nu mi-aţi dat cuvântul 
primul şi au vorbit ceilalţi. Trebuie să fim atenţi şi să lucrăm foarte bine pentru 
această hotărâre. Când au apărut aceste firme cu METAL a fost un furt pe faţă, nu 
există şanţuri nicăieri, este un furt, atenţie pe cine punem, atenţie ce regulament 
facem, să luăm jurişti de la Bucureşti pentru că din de am înţeles şi de la  domnul 
Sofianu, în Argeş nu prea avem oameni să facă faţă celor câteva palate de la 
Costeşti.  

Dl consilier Sofianu Narcis - Am o singură recomandare pentru cei care se 
vor ocupa din partea juridicului. Să aibă grijă ca nu cumva clauzele să nu fie 
strămutate la stabor, să rămână la instanţă. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – 
cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 153. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

-XXIV- 
 
 
 Trecându-se la punctul  XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Actului Adițional nr.1 la Acordul de Garantare prin Venituri 
între Județul Argeș și Banca Europeană pentru Reconstrucție și Dezvoltare. - dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 
    Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt ? 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  – cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.154. 
 
 

-XXV- 
 

Trecându-se la punctul  XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Consiliului  Județean Argeș, pe 
anul 2015. - dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

    Comisiile K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 
    Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt ? 
    Supun spre aprobare proiectul de hotărâre  – cine este pentru? 
    Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr.155. 



 19

 
 

-XXVI/1- DIVERSE 
 

 
Trecându-se la punctul  XXVI/1 al ordinii de zi -Raportul Președintelui 

Consiliului Județean Argeș pentru perioada 01.07.2014 – 30.06.2015.- dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

Raportul Preşedintelui este site-ul Consiliului Judeţean Argeş, puteţi să-l 
studiaţi  dacă aveţi modificări, informări, vă stau la dispoziţie. 

     Dl consilier Frăţică Iulian -   Domnule Preşedinte , ca reprezentant al consiliului 
judeţean pe zona de nord-vest a judeţului Argeş mai exact pe  Platforma Cotmeana 
compusă din unsprezece localităţi,  aş vrea să informez plenul consiliului judeţean 
că din localităţiile care compun Platforma Cotmeana mai exact cinci au probleme 
grave de alimentare cu apă. Aceste localităţi sunt: Poiana Lacului, Băbana, 
Moşoaia, Cocu, Uda. Locuitorii comunei Uda nu mai au nici putere să plângă că nu 
mai au apă nici în lacuri. Eu am luat legătura cu reprezentanţii şi responsabilii Apă 
Argeş S.A., respectiv cu domnul inginer Ducu, directorul tehnic, şi mi-a pus la 
dispoziţie vreo nouă adrese trimise consiliului judeţean începând cu câţiva ani în 
urmă până în prezent şi pe această cale aş vrea să întreb  Direcţia Tehnică dacă au 
cunoştinţă de aceste adrese primite în consiliul judeţean şi de proiectul 10971 
privind reabilitarea microsistemului de alimentare cu apă pe două ramuri -  Ramura 
I: Trivale-Ciocănăi –Moşoaia- Poiana Lacului şi ramura a-II-a: Băbana-Cocu. 

A doua problemă: propun consiliului judeţean ca în regim de urgenţă să 
alocăm o sumă de bani pentru realizarea măcar a două microstaţii de pompare a 
apei. Una consider că este nevoie la Groşi sau Slătioare  şi am vorbit cu primarii de 
la Băbana, Cocu şi Moşoaia, Poiana Lacului . Alta ar trebui stabilită şi executată în 
Păduroiu sau Poiana Lacului. Primarul de la Poiana Lacului a debranşat  cinci, şase  
gospodării pe motiv că  în perioada aceasta într-adevăr se fură şi se consumă foarte 
multă apă cu udatul  culturilor şi sunt consumuri mari şi nejustificate. Să ştiţi că 
primarul are puţul lui personal forat în curte şi nu are treabă cu reţeaua de 
alimentare cu  apă. 
    Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău -   Eu am fost în fiecare zi în aceste localităţi 
şi aveţi dreptate. Din păcate aveţi dreptate. După cum ştiţi Apa Argeş este în 
insolvenţă şi din păcate până la sfârşitul anului nu putem să facem investiţii pănă 
nu iese din insolvenţă. 

Marea greşeală a primarilor este că nu au intrat în ADIA şi nu pot profita de 
proiectele de investiţii cu finanţare europeană care se fac în cele nouăsprezece 
localităti care sunt în ADIA. Este adevărat că la Moşoaia şi Băbana există acest 
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ADIA pe un anumit segment, există proiectele întră în etapa a –II-a de finanţare şi 
probabil vor fi preluate multe din consumulla nivelul localităţiilor prin acest 
proiect. 

Instalaţiile sunt foarte vechi, ele lucrează pe tuburi premo care nu mai pot 
suporta presiuni foarte mari pentru că se sparg, 
  Lucrul cel mai important,  am vorbit şi  cu primarii şi cu consumatorii, 
instalaţiile au fost proiectate pentru o treime din utilizatorii de astăzi. Deci, sunt de 
trei ori mai mulţi utilizatori astăzi. Ideal ar fi ca toţi utilizatorii să aştepte ca 
rezervoarele să se umple de apă şi apoi să poată folosi apa. Dar din păcate foarte 
mulţi cetăţeni pe timpul nopţii udă şi dimineaţa, când se trezesc şi vor să folosească 
apa nu mai are nimeni. Asta este situaţia. 
     Dl consilier Frăţică Iulian 
      Domnule Preşedinte, consider că nu am fost înţeles. Noi trebuie să lucrăm mai 
direct cu unităţiile administrativ- teritoriale ca ei să-şi execute staţiile de pompare. 
    Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău -     Poate dumneavoastră nu ştiţi legea 
bugetului de anul acesta, Consiliul Judeţean Argeş nu poate să mai dea nici un leu 
unităţilor administrativ-teritoriale. Banii pe care îi primesc pentru dezvoltare şi 
investiţii îi primesc prin Ministerul Finanţelor respectiv Administraţia Judeţeană a 
Finanţelor Publice. 
Cea mai bună soluţie este să intre în ADIA. Mergem împreună acolo şi discutăm. 
  Dl consilier Diaconescu Nicuşor -   Domnule Preşedinte, am o rugăminte poate că 
şi colegilor noştri le convine,  luaţi-ne locaţia asta care ne-ţi dat-o, cea de la etajul 
V şi daţi-ne în altă parte, nu ne mai ţineţi la saună şi la îngrămădeală.  Nu se mai 
poate aşa ceva, ieri a fost infernal, nu s-a putut lucra, plus că au sărit nişte 
siguranţe, a luat foc panoul de comandă şi au plecat secretarele înebunite că nu pot 
să facă procesul verbal. La orele de vârf dupăamiaza este foarte cald şi noi suntem 
pe sud,  murim acolo. Daţi-ne înapoi locaţia care a fost de la etajul IV. Vă rugăm. 
   Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău -    Domnul secretar general se ocupă de 
desfăşurarea şedinţelor de comisii şi o să discutăm cu dânsul. Va reactualiza şi 
regulamentul şi va pune la punct toate acestea, şi să respectăm prevederile 
regulamentului  de desfăşurare a şedinţelor.  
 Vă mulţumesc pentru înţelegere, pentru modul cum am colaborat în acestă zi. Să 
aveţi o  dupăamiază plăcută şi răcoroasă.   
Şedinta s-a încheiat la ora 16,05. 
 

 
P R E Ş E D I N T E, 
 

    Grigore Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
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